
LUNDS BRUKSHUND KLUBB 
Protokoll fört vid digitalt styrelsemöte söndagen den 16 Maj 2021 

 

Närvarande: Solveig Aronsson, Daniel Zaar, Cecilia Hansen, Ahnna Rasch, 

Gertrud Malm, Birthe Persson, Susanne Petersén. 

Frånvarande: Annika Öberg och Tina Sjöberg. 

 
1) Dagordning  
2) Mötet öppnas 
3) Föregående mötesprotokoll inte klart för godkännande. Bordlägges 
4) Dagordningen godkändes utan tillägg  
5) Per capsulam beslut 

a. Vad är ett pc beslut? Detta är ett beslut som fattas mellan styrelsemötena. 
Det måste vara enhälligt och protokollförs vid nästkommande ordinarie möte 

b. Inga p.c. beslut fanns till dagens möte.  
6) Distrikt och förbund 

a. Kallelse till distriktets årsmöte förelåg och Daniel kopplar upp sig som 
representant för klubben.  

7) Styrelsen övergripande 
a. Arbetsbeskrivningar: Vad har vi enskilda för uppgifter i styrelsen? Vad är min 

roll? Beslut: att varje styrelsemedlem skall beskriva sin arbetssyssla och skicka 
till hela styrelsen en vecka innan nästa möte.  

b. Corona Vårens tävlingar ställs in, hösten kan börja planeras. Lydnadshelgen är 
ok 21-23/5 och är anpassad enligt FHM:s rekommendationer.  

c. Ekonomisk rapport: vi går enligt plan. 
d. Brevlåda: Cecilia går in och kollar att hyra ett postfack i stället för den fysiska 

eftersom den förstörts upprepade gånger.  
e. Klubbens infoadress: Susanne Petersén tar över ansvaret för att besvara 

inkommande mail. Daniel ger ut inloggningsuppgifter och informerar.  
f. Inomhushallen: 2 personer i varje träningsgrupp skall få en tag. Vi släpper 

baskoden till nyckelfällan för träningsgrupper 
g. Hemsidan allmänt-rapport Styrelsen diskuterade kopplingen mellan FB och 

hemsidan. De olika grupperna skall göras mer synliga på hemsidan. 
h. Ett digitalt medlemsmöte är utannonserat till den 2juni kl 20.00. Solveig, 

Ahnna , Gertrud och Susanne är på plats på klubben och informerar från de 
olika grupperna till medlemmarna. Solveig skickar ut massmejl till 
medlemmarna om detta infomöte.  

i. Styrelsen beslöt att skjuta upp pressvisningen av hallen till hösten. 
8) Supportgruppen 

a. Styrelsen beslöt att visa uppskattning till Bengt Fransson och Bo Svensson för 
deras enorma arbete. Ahnna skickar en blombukett till dem, och vi kommer 
att göra det offentligt och berätta det på vårt info möte den 2/6.  

9) Rallylydnadsgruppen: inget nytt. 
10) Bruksprov och lydnad 

a. Önskemål från mondioringgruppen klart. Vi inväntar förslag från 
Agilitygruppen för åtgärder på bodarna för att samordna ev bygglov.  

11) Agilitygruppen 



a.  Solveig har ställt frågan till distriktet om åldersgräns för deltagande i SBKs 
aktiviteter. Vi inväntar svar. Vi är positiva till att föräldrar kan ta ansvar för 
ungdomarna som deltar.  

12) Specialsök/nosework gruppen: inget nytt. 
13) BPH 

a. ändrat datum till 19/6  
14) Under övriga frågor diskuterade styrelsen att utse en skyddsansvarig för klubben i 

relation till Realgymnasiet 
15) Mötet förklarades avslutat 

 
 
 
 
 
 
___________________________  ______________________________ 
Ahnna Rasch, Sekreterare   Solveig Aronsson , Ordförande 

 


